
Ådalsparken

Referat af bestyrelsesmøde

Afholdt: 18. December 2023

Tilstede:  Ole, Anni, Benjamin, Mikael, Orla, Sanne, Jakob, Jan

Referent: Referat lavet efter noter læst op og godkendt på 
mødet

Information: Knud er udtrådt af bestyrelsen

1. Samarbejde med Driftscenteret
Det blev indskærpet at servicecenteret referer til Bernt, som 
referer til Oberg

2. Kommentarer til det foreløbige regnskabet, som er udsendt 
fra Henrik Bjerre

Behandling af det foreløbige regnskab udsættes til et senere  
tidspunkt og behandles sammen med budgettet

3. Affaldsafgift
Der henvises til økonomiudvalget

4. HAB Strategi med invitation til informationsmøde 
Ole og Jakob er interesseret i at deltage, ligesom Orla. Jan skal 
sikre at det er i orden, da indkaldelsen egentlig kun er for to. 

5. P-plads udvalg
Det udsættes at foreslå flere p pladser grundet omkostningen
P-skilte skal svare til sidste referat
Mikael finder ud af om Clever kan låse ladepladserne til 
beboere



Det undersøges om vi kan få p-kontrol for brandveje  og 
ladestandere

Det skal undersøges med Bernt om, der kan skaffes plads til p-
pladser for institutionen ved skraldepladsen

6. Næste møde

15/1 kl 18

7. evt.

Jakob er valgt som næstformand

Forretningsudvalget I hab har bevilget penge til en arkitekt, som 
kan foreslå en flytning af beboerlokalet.

Det er en beboerbeslutning om der skal flyttes


